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1. Celková organizace soutěže 

Připomínky k řízení soutěže – k článku 14 a následně 16 – „Vítězné družstvo obdrží odměnu (čestnou 

cenu) v každém případě a v kterékoli mistrovské nebo přebornické soutěži …. dále bez připomínek 

Pravidelnost a četnost informací o průběhu soutěže – bez připomínek 

Termíny soutěže, dodržování sportovního kalendáře – bez připomínek 

Připomínky k práci disciplinární komise – bez připomínek 

Komunikace se soupeři – bez připomínek 

Připomínky k financování -  bez připomínek 

2. Systém soutěže 

Poznámky a připomínky k systému základní části – bez poznámek a připomínek 

Poznatky a připomínky k nadstavbovým částem – nehraje se, bez připomínek 

Připomínky k systému sestupu a postupu – bez připomínek 

Připomínky k podmínkám startu hráče – navrhujeme prodloužení platnosti lékařské prohlídky na 3 roky a 

dále omezit počet hráčů na střídavý start z vyšší do nižší soutěže – maximálně 2-3 hráči. Směrem nahoru bez 

omezení , tzn. např. z I.ligy do extraligy bez omezení 

Připomínky k podmínkám startu pro kluby – bez připomínek k podmínkám 

3. Rozhodčí a delegáti 

Připomínky ke způsobu delegace rozhodčích – delegace hlavního rozhodčího bez připomínek, rádi bychom 

uvítali i delegaci pomezních rozhodčích.  

Hodnocení úrovně rozhodčích – bez připomínek, ve většině případech velmi korektní a odborné vedení 

zápasů. Jedinou připomínku máme k zápasu v Přelouči s Petrovicemi. Na rozhodčího Tomáše  Rypcsika 

bychom mohli napsat několik nespokojeností, ale to není záměrem, prostě vyhrocené utkání nezvládl. 

Naopak na jeho obranu současně uvádíme, že kdyby měl k dispozici pomezní rozhodčí, utkání by se s největší 

pravděpodobností nevyhrotilo do takových rozměrů. K tomuto utkání byl nominován i delegát, pomezní 

rozhodčí by byla na vyhrocené utkání určitě lepší volba, nominovaný delegát mu nijak nepomohl. 

Připomínky k delegátům – bez dalších připomínek 

4. Úroveň hřišť a zázemí 

Poznatky a připomínky k úrovni připravenosti hřišť (lajnování, vymezení prostoru okolo hřiště, podmínky 

pro náhradníky realizační týmy apod. – bez připomínek, možná jen lajnování přerušovaných čar 

„desetimetrovek“ 

Úroveň pořadatelské služby – bez připomínek 



Chování diváků – bez připomínek, sami jsme si vědomi chování „našich“ diváku v utkání s Petrovicemi, za což 

jsme byli i disciplinárně potrestáni. Budeme se snažit lépe pořadatelsky zvládnout, i když okolnosti ve 

zmíněném utkání byly velmi těžké. 

Úroveň zázemí – bez připomínek, odpovídá amatérským podmínkám 

5. Zhodnocení sportovní úrovně zúčastněných družstev 

Většina týmů včetně RC Přelouč se potýká s úzkou hráčskou základnou což se projevuje především u 

venkovních zápasech. I když je mezi ligou a extraligou velký výkonnostní rozdíl, nemálo utkání snese přísnější 

metr. Kaňkou jsou nakonec dvě kontumovaná utkání, i když spíše vinou administrativy, za což hráči nenesou 

až takovou odpovědnost, ale spíše realizační tým. Další ročník navrhujeme hrát ve stejném počtu a stejné 

organizaci – tzn. celorepublikově, dvoukolově podzim,jaro s možnosti postupu vítězi přímo do vyšší soutěže a 

druhému týmu barážového dvouzápasového klání s předposledním týmem vyšší soutěže. 

V Přelouči, 20. května 2015 

Kohout Martin 

Rugby club Přelouč 

 

  


